



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

THE SPEAKER
LE PRÉSIDENT

À noter que le texte français suit.

Improving Access to the Work of Members of Parliament

Ottawa – April 20, 2015 – The Honourable Andrew Scheer, Speaker of the House of Commons, is pleased to announce that significant improvements have been made to the way in which information on the work of Members of Parliament can be accessed.

Visitors to the [Parliament of Canada Web site](#) can now quickly and simultaneously perform a full text and subject-based search of all interventions in the House of Commons and in committee meetings from the 37th Parliament onward. Searches can be conducted using either a desktop computer or a mobile device, and can be refined and saved. Search results can be exported, RSS'd, and shared through email, Twitter or Facebook. Video and audio recordings of the searched interventions can also be accessed when available, as can the full publication.

The search function is accessible through several points of entry: by clicking on the “Search the Publications” link on the [main page](#) of the Parliament of Canada Web site, from the [Committees Web site](#), and from the [Today in the House Web site](#). A user guide for the new search function is also available through the [Help](#) tab.

“Canadians wishing to find out more about a topic of interest, a piece of legislation or a speech made by their Member of Parliament can now more easily locate and share that information,” said Speaker Scheer. “This is an important step in making the work of Members of Parliament more transparent and available to Canadians.”

- 30 -

Information:

Heather Bradley

Director of Communications

Office of the Speaker of the House of Commons

heather.bradley@parl.gc.ca

Office: 613-995-7882 | E-mail: heather.bradley@parl.gc.ca

Accroître l'accès aux travaux des députés

Ottawa – le 20 avril 2015 – L'honorable Andrew Scheer, Président de la Chambre des communes, est heureux d'annoncer que des améliorations considérables ont été apportées aux divers moyens pour accéder aux travaux des députés.

Les visiteurs du [site Web du Parlement du Canada](#) peuvent désormais effectuer des recherches rapides et simultanées, dans des textes intégraux et par sujet, de toutes les interventions à la Chambre des communes et aux séances de comités depuis la 37^e législature. Ces recherches se font sur un ordinateur de bureau ou un appareil mobile et peuvent être filtrées et sauvegardées. Les résultats des recherches peuvent être exportés, transmis par courriel, publiés sur Twitter et Facebook, et diffusés sur les fils RSS. Il est aussi possible d'accéder aux enregistrements audio et vidéo des interventions lorsqu'ils sont disponibles, ainsi qu'à leur version intégrale.

La fonction de recherche est accessible à plusieurs endroits : en cliquant sur le lien « Rechercher dans les publications » sur la [page d'accueil](#) du site Web du Parlement du Canada, sur le [site Web des comités](#) et sur le [site Web Aujourd'hui à la Chambre](#). Un guide de l'utilisateur est aussi disponible sous la rubrique [Aide](#) afin de faciliter l'utilisation de la nouvelle fonction de recherche.

« Les Canadiens désireux d'en apprendre davantage sur un sujet d'intérêt, une mesure législative ou une allocution de leur député trouveront et diffuseront plus facilement l'information voulue, a déclaré le Président Scheer. Il s'agit d'une étape capitale pour accroître la transparence des travaux des députés et les rendre accessibles aux Canadiens. »

- 30 -

Renseignements

Heather Bradley

Directrice des communications

Bureau du Président de la Chambre des communes

heather.bradley@parl.gc.ca

Bureau : 613-995-7882 | Courriel : heather.bradley@parl.gc.ca